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Goedenavond allemaal, 

Dia 1 

Bewegen is Goud is een burgerinitiatief ontstaan door het verlies van 3 

sporthallen in de Groninger wijken.  Het heeft sinds de eerste presentatie niet 

stil gezeten integendeel. Dat willen we u graag vertellen en tevens terug komen 

op de sportvisie. 

PARTICIPATIE! Op de gemeente site staat mooi geschreven het woord 

Participatie en zeggenschap. Bewoners kunnen meedenken en 

meepraten over plannen van de gemeente maar ook zelf een idee of 

voor de buurt of beslissen over plannen.  Ons initiatief sluit daar bij aan. 

 

Dia 2 

De geschiedenis van de sporthal de Wijert. 

1. Er werd gesproken over een vernieuwings plan genaamd Liquid City. In 

dat  plan was plaats voor een nieuwe sporthal op dezelfde plek en 

appartementen wat niet is doorgegaan. Nu is het geld  2,1 miljoen dat 

gereserveerd was voor de sporthal de Wijert overgeheveld naar de 

Topsporthal de Euroborg samen met de Noorderpoort College. Dat 

hierdoor beperkt beschikbaar is voor de bewoners en sportverenigingen. 

De Wijert krijgt een spelhal/ sportzaal de Wiardt kostenplaatje 12 

miljoen euro. De Topsporthal op het Europapark kostenplaatje 15 

miljoen waarvan 6,5 ton van de Nam die  voor de extra kosten opdraait 

om het aardbevingsbestendig te bouwen.  

 

2. Verschil spelhal en sporthal: 

Spelhal heeft 2 velden en niet geschikt voor o.a  basketbalverenigingen 

om wedstrijden te spelen. 

Een sporthal daar en tegen heeft 3 velden geschikt voor wedstrijden en 

het organiseren van landelijke toernooien .Heeft een tribune en horeca 

waar je de bezoekers ook kan faciliteren. Gezelligheid is hier ook op zijn 

plaats en geeft binding. 

 



Dia 3 

Minister Schippers heeft altijd gezegd dat iedereen in de eigen buurt 

veilig moet kunnen sporten en bewegen.  

 

Ook Henk Nijboer heeft ons verteld dat bewegen dicht bij huis essentieel 

is voor welbehagen van de bewoners.  

 

De gemeente Groningen heeft de ambitie: “Samen met gebruikers, 

omwonenden, lokale stakeholders en gemeente werken we samen om 

tot een sportieve en beweegvriendelijke verrijking van de buurt te 

komen.” 

 

 

Dia 4 

 

Zuidelijke wijken: 
Inwoners 55.214 

Jeugd                  11,7 % 

Jongeren            24,8 % 

Volwassenen    47,0 % 

Senioren (65+) 16,5 % 

 

We zijn geen oude wijk en alle leeftijdsgroepen hebben recht op een 

sportcomplex dicht in de buurt. Elke leeftijdsgroep heeft echter wel zijn 

eigen aanpak nodig. Jongeren zijn individueler ingesteld. Volwassenen 

zien een sportcomplex sterk verbonden met hun sociale omgeving.  

 

We hebben een gesprek gehad met MCZ en zij hebben te kennen 

gegeven ons Multifunctioneel Sportpaleis te ondersteunen. Dit als 

aanvulling op hun visie voor volwassenen en senioren zoals deze ook 

met de gemeente is besproken. Zij zien ook dat de aansluiting van jeugd 

en jongeren op de sportverenigingen en voorzieningen tekort schiet 

omdat de huidige sporthallen op slot zitten. Dit heeft ook invloed op de 

andere leeftijdsgroepen. Zeker omdat na corona de behoefte van 

sporten meer verspreid over de dag liggen 

 

Dia 5 



 

Hoezo mevrouw de wethouder en desbetreffende ambtenaar de 

zuidelijke wijken een witte vlek! 

Gezien alle nieuwe gebiedsontwikkeling in Groningen zuid, met een 

inwonersstijging van 12% hebben. waarbij de Helpermaar afgerond is. 

Het gaat ook om de ontwikkeling van het nieuwe station gebied met 

2500-3000 bewoners .Dit ook in verhouding met de ontwikkeling van de 

hoge toren Q complex Quiridolaan en  aan de van Ketwich Verschuurlaan  

pompstation ,oude hotelschool en wat er in de toekomst gaat gebeuren 

met het gebouw van Verslavingszorg aan de Vondellaan. 

Waar moeten jong en oud gaan sporten en wist u dat een sportplek een 

tweede huis kan zijn voor kinderen vooral als ze minder graag thuis zijn. 

 

Dia 6 

 

De Wijert Noord: 

De Wijert Noord behoort tot de NLA wijken dat zijn wijken die kansarm 

zijn ook wel genoemd Vogelaarwijken ,genoemd naar de toenmalige 

minister Ellen Vogelaar. Helaas is hier tot en met heden geen verbetering 

gekomen voor de mensen die het al financieel moeilijk hebben. 

Vele starters hebben geen binding met de wijk en met sporten en 

bewegen zal het anders worden men ontmoet elkaar. 

 

“Met name in Corpus den Hoorn en De Wijert zien we ongunstiger 

scores, vooral bij de kwaliteit van leven: rondkomen, opgroeien en 

meedoen. Maar ook bij openbare ruimte en samen leven in de buurt 

liggen ook bijna alle indicatoren over gezondheid flink onder het 

gemeentelijk gemiddelde. 

 

Dia 7 

 Bewegen is de oplossing voor ons zorgstelsel. De studenten van de Hanze 

doen nu onderzoek naar de sportbehoefte in de wijk. Uit hun interviews blijkt 

dat deze hoog is. En in twee weken hebben we al ongeveer 300 mensen de 

petitie ondertekend. 



 

Dia 8 

 

Het concept voor het sportpaleis hebben we al laten zien. En iedereen is 

enthousiast. En dus zijn op zoek naar kansen en mogelijkheden. 

Bewegen is Goud  vindt dat de Wijert  ook een mooie sportcomplex 

verdient. We hebben een concept bouwtekening klaar liggen zodat 

gemeente en derden dit met ons samen kunnen uitwerken. 

Het kostenplaatje van ons is al wel 3 miljoen euro die de gemeente al 

kan bezuinigen. 

 

 

Dia 9 

Met geïnteresseerden zijn we nu aan kijken om het Programma van 

eisen aan te scherpen. Daarnaast zijn we aan het kijken of we een 

investeringsplan kunnen ontwikkelen zodat er ook derdengelden 

ontstaan. 

 

Dia 10 

Het sportpaleis is meer dan alleen een sportgebouw.  

 

 

Dia 11 

Koppel kansen met scholen, leerwerkplekken, nieuwbouw Gormarus, 

Athletiek, Rijksprogramma’s voor volwassenen en senioren 

. 

ROC Menso Alting heeft 700 leerlingen en heeft geen sporthal en 

daarom is het mooi dat zij straks ook gebruik kunnen maken en ook voor 

stageplekken. 

ROC Menso Alting heeft goede contacten met de buurtbewoners. 

 

Het Gomarus College heeft een eigen sporthal gebouwd zonder tribune 

en horeca gelegenheid. Uit noodzaak traint BVG daar en bij de Wiardt. 

De geschiedenis van het Gomarus College en bewoners omtrent sporthal 

de Wijert staat apart  als bijlage geschreven . 

 

Dia 12 



 

 

 

 

 

Vindt u ook niet dat Bewegen is Goud voldoet aan de eisen en niet 

genegeerd mag worden? 

Is het ook niet zo dat gemeente wist door het weghalen van 2 

sporthallen dat er een  tekort komt van sporthallen en nu met veel meer 

bewoners niks gelijkwaardig voor terug is gekomen! 

 

 

Dia 13 

 

Ten slotte nog raadsleden u bent gekozen om uw taak voor uw inwoners 

te doen daarom vragen wij om de gemeente de opdracht te geven om 

samen met Bewegen is Goud het Multifunctioneel Sportpaleis te 

realiseren op sportpark de Wijert. 

 

Want uit het gesprek met de gemeente is ons duidelijk te kennen 

gegeven dat men op een opdracht van de raad wacht  

 

 

 

 

 

 

 


